



CBUAE sheds the light on the Youth Council strategic role in its first year

Abu Dhabi (12 August 2020): On the occasion of the CBUAE Youth Council first anniversary and International Youth Day, the Central Bank of the UAE (CBUAE) sheds the light on the strategic role and achievements of its Youth Council.

Embodying the vision of the Central Bank in promoting monetary and financial stability towards sustainable economic growth, CBUAE launched the Youth Council to enable Emirati youth talents and provide them with regulatory and supervisory tools and national and international knowledge. The Council aims to create a platform for Emirati youth representation and collaboration between them and the youth in the banking and financial sector. This will be reflected through awareness workshops and initiatives on financial literacy. These workshops are specifically designed for the youth to help them understand the importance of the role they play in the financial and banking sector.

On this occasion, **H.E Abdulhamid M. Saeed Alahmadi, Governor of the Central Bank of the UAE**, said: "Our support for youth follows the wise leadership of the UAE to empower Emirati youth and to engage them in the decision-making; it also emerges from our belief in their effective role in building a sustainable knowledge and innovation based economy. We offer them opportunities to be exposed to the best international practices".

المصرف المركزي يسلط الضوء على الدور الاستراتيجي لمجلس الشباب خلال عامه الأول

أبوظبي (12 أغسطس 2020): بمناسبة الذكرى السنوية الأولى على تأسيس مجلس شباب مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي وتزامناً مع اليوم العالمي للشباب، يسلط المصرف المركزي الضوء على دور مجلس الشباب الاستراتيجي وإنجازاتهم.

تجسيداً لرؤية المصرف المركزي في تعزيز الاستقرار النقدي والمالي نحو نمو اقتصادي مستدام، أطلق المصرف المركزي مجلس الشباب بهدف تطوير المهارات والمواهب الإماراتية من خلال تزويدهم بالأدوات التنظيمية والرقابية والخبرة على الصعيد الوطني والعالمي. تتمثل مهمة مجلس شباب المصرف المركزي بتمثيل شباب الإمارات وتفعيل التعاون بينهم وبين الشباب في القطاع المصرفي والمالي والذي من شأنه أن يخلق ثقافة توعية لديهم. ينعكس هذا الأمر من خلال تنظيم ورش عمل توعوية حول الثقافة المالية لدى الشباب وغيرها من المبادرات الأخرى التي تساعدهم في فهم أهمية الدور الذي يلعبونه في القطاع المالي والمصرفي.

وفي هذه المناسبة، صرح **معالي عبدالحميد محمد سعيد الأحمدى، محافظ مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي** قائلاً: "يأتي دعمنا للشباب انطلاقاً من رؤية قيادتنا الرشيدة بتمكين الشباب الإماراتي وتأهيلهم للمشاركة في صناعة القرار، وإيماناً منا بدورهم الفعّال في بناء اقتصاد مستدام قائم على المعرفة والابتكار. كما نوفر لهم الفرص للاطلاع على أفضل الممارسات الدولية".



Under the CBUAE strategic plan to develop the Emirati youth, several internal and external programmes have been designed to equip them with leadership skills and give them the opportunity to work with some of the foremost financial and regulatory experts in key CBUAE's projects, along with the recently launched "Young Economists Program" which is in partnership with the Federal Youth Authority.

ويندرج تحت خطة المصرف المركزي الاستراتيجية لتدريب الشباب، العديد من البرامج الداخلية والخارجية المصممة لتجهيزهم بالمهارات القيادية ومنحهم فرصة التعلم من الخبراء الماليين والقانونيين العاملين على أهم المشاريع في المصرف المركزي بالإضافة الى الشراكة مع المؤسسة الاتحادية للشباب في "برنامج الاقتصاديين الشباب" الذي أُطلق مؤخراً.

-Ends-

-انتهى-